
Waarom heeft eindgebruiker Brunel een nieuw kantoor nodig?
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Vorige week meldde Brunel, een wereldwijde zakelijke dienstverlener gespecialiseerd in projectmanagement,
detachering en consultancy, dat het een gloednieuw regiokantoor van 2000 m2 laat ontwikkelen op Rotterdam
The Hague Airport Business Park. Waarom gaan zij een nieuw kantoor ontwikkelen als er zoveel leegstaande
kantoren zijn? Rob van der Hoek, CFO van Brunel International, legt het exclusief voor de leden van VJ Profs
uit. Brunel is hiermee één van de eerste grote eindgebruikers die Vastgoedjournaal aan het woord wil laten
over hun beweegredenen.

De komende maanden zullen meer eindgebruikers in Vastgoedjournaal hun verhaal doen omdat in de huidige
discussie over leegstand zelden de eindgebruiker zelf gevraagd wordt waarom zij een nieuw kantoor
willen. Mis geen visies van eindgebruikers en word nu lid.
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